
 

SA.0002.2.2011         

Protokół nr V/11 
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 23 lutego 2011 r. 
 

 

Obecni: 

 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski, Skarbnik Gminy   

Beata Kubaczka, Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska, Sekretarz Gminy       

Bogusława Podżorska,            

- pracownicy Urzędu Gminy, 

- dyrektorzy szkół: SP Goleszów Barbara Romaniuk, SP Dzięgielów Katarzyna Bogdał,        

SP Cisownica Tadeusz Gluza, SP Puńców Agata Franek, SP Bażanowice Dorota Gaś,          

Gimnazjum Janusz Machalica, 

- dyrektor Przedszkola w Goleszowie Halina Szczypior, 

- radni powiatowi:  Jerzy Sikora, Jarosław Bodak, 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  

 

Ad.1. Otwarcie V sesji, przywitanie radnych, Wójta  oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec o godzinie 1500 otworzył sesję Rady 

Gminy, przywitał radnych, Wójta, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu 

Gminy. Przewodniczący Rady przedstawił zebranym nowego Zastępcę Wójta Tomasza 

Jaszowskiego. Zastępca Wójta podziękował za powierzone mu zaufanie i zadeklarował, że 

będzie pracował na rzecz dobra naszej lokalnej społeczności. 
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Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co pozawala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym, i przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie V sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy. 

5. Wystąpienia gości. 

6. Informacja n/t planów złożenia wniosków o pozyskanie środków zewnętrznych na 2011 

rok. 

7. Informacja o funkcjonowaniu szkół i przedszkoli w I półroczu 2010/2011. 

8. Informacja n/t planów skanalizowania Goleszowa i Cisownicy. 

9. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11.1. ustalenia diet dla sołtysów, 

11.2. zmiany przedstawiciela w Stowarzyszeniu Rozwoju i Współpracy Regionalnej 

„OLZA” w Cieszynie, 

11.3. zmiany przedstawiciela w Stowarzyszeniu Samorządowym Ziemi Cieszyńskiej, 

11.4. przyznania nagrody p. Renacie Badura-Sikora za osiągnięcia w dziedzinie 

upowszechniania kultury, 

11.5. przyznania nagrody p. Ewie Wigezzi-Skałka za osiągnięcia w dziedzinie 

upowszechniania kultury, 

11.6. nagród za osiągnięte wyniki sportowe, 

11.7. zmiany uchwały Nr XLVI/371/10 z dnia 27 października 2010 r., 

11.8. zmian budżetu gminy na 2011 rok. 

11.9. przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011-2021. 

12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
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13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

14. Wolne wnioski. 

15. Informacje i komunikaty. 

16. Zakończenie V sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby wystąpić z wnioskiem 

o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar zawnioskował o wykreślenie z porządku obrad punktu 

szóstego, a mianowicie: informację n/t planów złożenia wniosków o pozyskanie środków 

zewnętrznych na 2011 rok. Temat ten zostanie przedstawiony na sesji w marcu.  

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka poinformowała, że projekt uchwały 10.9 w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011-2021 powinien 

nosić nazwę: w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Nr III/15/2010 z dnia 29 grudnia 2010 

roku. 

Porządek obrad wraz ze zmianami został poddany pod głosowanie, w którym udział brało 14 

radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” i przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie V sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy. 

5. Wystąpienia gości. 

6. Informacja o funkcjonowaniu szkół i przedszkoli w I półroczu 2010/2011. 

7. Informacja n/t planów skanalizowania Goleszowa i Cisownicy. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. ustalenia diet dla sołtysów, 

10.2. zmiany przedstawiciela w Stowarzyszeniu Rozwoju i Współpracy Regionalnej 

„OLZA” w Cieszynie, 

10.3. zmiany przedstawiciela w Stowarzyszeniu Samorządowym Ziemi Cieszyńskiej, 
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10.4. przyznania nagrody p. Renacie Badura-Sikora za osiągnięcia w dziedzinie 

upowszechniania kultury, 

10.5. przyznania nagrody p. Ewie Wigezzi-Skałka za osiągnięcia w dziedzinie 

upowszechniania kultury, 

10.6. nagród za osiągnięte wyniki sportowe, 

10.7. zmiany uchwały Nr XLVI/371/10 z dnia 27 października 2010 r., 

10.8. zmian budżetu gminy na 2011 rok. 

10.9. zmiany uchwały Rady Gminy Nr III/15/2010 z dnia 29 grudnia 2010 roku 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie V sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Gminy. 

Protokół z czwartej sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady. Nikt z 

radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr IV/11 z dnia 26 stycznia 

2011 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

Radny powiatowy Jerzy Sikora przekazał następujące informacje: 

 sesje Rady Powiatu będą odbywać się we wtorki, 

 przyjęty został budżet na 2011 rok, 

 złożony został wniosek w imieniu mieszkańców Puńcowa w sprawie ujęcia 

w remontach bieżących wykonania nakładki na drodze w Puńcowie. Wniosek 

mieszkańców podpisało 600 osób, zawierał on również dokumentację fotograficzną, 

 przekazana została również interpelacja radnego Karola Sojki w sprawie budowy 

chodnika w Bażanowicach. 

 

Ad.6. Informacja o funkcjonowaniu szkół i przedszkoli w I półroczu 2010/2011. 

Radni otrzymali pisemne informacje o funkcjonowaniu szkół i przedszkola w I półroczu 

2010/2011. Informacje stanowią załączniki: załącznik nr 5- Publiczne Przedszkole 

w Goleszowie, załącznik nr 6- Gimnazjum w Goleszowie, załącznik nr 7- SP w Puńcowie, 
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załącznik nr 8- SP w Goleszowie, załącznik nr 9- SP w Dzięgielowie, załącznik nr 10-SP 

w Cisownicy, załącznik nr 11-SP w Bażanowicach, do nin. protokołu. 

Wśród zaproszonych gości obecni byli dyrektorzy szkół i przedszkola z terenu Gminy 

Goleszów: Barbara Romaniuk (SP Goleszów), Katarzyna Bogdał (SP Dzięgielów), Dorota 

Gaś (SP Bażanowice), Agata Franek (SP Puńcow), Halina Szczypior (Przedszkole 

w Goleszowie), Tadeusz Gluza (SP Cisownica) i Janusz Machalica (Gimnazjum Goleszów). 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat informacji, którą otrzymali radni. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Kolejno przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie informacje z placówek 

oświatowych i zostały one przyjęte jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.7. Informacja n/t planów skanalizowania Goleszowa i Cisownicy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przedstawił informacje n/t skanalizowania Goleszowa 

i Cisownicy. Projekt oczyszczalni w Goleszowie jest zakończony decyzją pozwolenia na 

budowę wydaną dnia 21.12.2009 r. Najpóźniej na jesień w roku 2012 musi zostać rozpoczęta 

budowa. Szacowany koszt budowy wyniesie 5 420 000 zł. Realizacja tej inwestycji będzie się 

odbywała etapowo. Równolegle musi zostać również rozpoczęta budowa sieci kanalizacyjnej, 

która budowana będzie także etapowo. Jako pierwsze powstanie sieć kanalizacyjna w 

Goleszowie Dolnym – zaprojektowana jest już sieć kanalizacyjna o długości 27 km. 

Planowany koszt budowy to 19 mln zł - sama sieć kanalizacyjna w Goleszowie dolnym; koszt 

razem z oczyszczalnią to ok. 24 mln zł. Gmina poszukuje partnera po stronie czeskiej, wtedy 

będzie można ubiegać się o pozyskanie funduszy zewnętrznych.  

Kolejno planowane jest wykonanie sieci kanalizacyjnej w Goleszowie Górnym – długość też 

ok. 27 km  

Oczyszczalnia ścieków w Cisownicy wykorzystywana jest tylko w 40%. Dlatego aby obniżyć 

koszty eksploatacji należy zwiększyć ilość doprowadzanych ścieków. Projekt kanalizacji 

w Cisownicy do Pasiek jest w opracowaniu. Termin rozpoczęcia budowy będzie uzależniony 

od możliwości finansowych, planowany wstępnie na rok 2014; szacunkowy koszt budowy 

2 500 000 zł. 

Realizowane będą również projekty kanalizacji sanitarnej i deszczowej w Cisownicy za 

blokami. Koszt kanalizacji sanitarnej: ok. 350 000 zł oraz koszt kanalizacji deszczowej: 

750 000 zł. 
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Wójt dodał, że Gmina musi rozpocząć realizację budowy kanalizacji. Jeśli do roku 2014 nie 

rozpoczęlibyśmy budowy kanalizacji, bylibyśmy zobowiązani do płacenia kar za jej 

nieposiadanie.   

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Radny Paweł Górniak zapytał jak procentowo przedstawia się przebieg trasy sieci 

kanalizacyjnej- w ilu procentach sieć będzie przebiegać na terenie pól, działek, a w ilu pod 

drogami.  

Wójt Krzysztof Glajcar odpowiedział, że na ten moment nie potrafi dokładnie odpowiedzieć 

na to pytanie, ale przygotuje informację na ten temat. 

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn- Skutek zapytała, kiedy planowana jest budowa 

kanalizacji w Goleszowie Równi. 

Wójt Krzysztof Glajcar odpowiedział, że budowa kanalizacji w Goleszowie Dolnym 

i Górnym pochłonie ogromne koszty i wykonywana będzie etapowo. Wójt dodał, że w tej 

chwili nie może zadeklarować, kiedy w Goleszowie Równi powstanie kanalizacja. 

Radny Kazimierz Wisełka podzielił się z zebranymi informacją sprzed lat, którą należy 

potraktować jako ciekawostkę. Radny odczytał fragment dokumentu opisującego koncepcję 

budowy kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Goleszów: W związku z faktem, że wieś 

Goleszów posiada równoważną liczbę mieszkańców powyżej 2000, gmina jest zobowiązana 

do 2010 r. skanalizować wieś. Planowana kanalizacja obejmowałaby budowę oczyszczalni 

ścieków z Goleszowa Górnego i Dolnego, Kozakowic Górnych i Dolnych. Ścieki z sołectwa 

Goleszów Równia należy odprowadzić do niedociążonej oczyszczalni w Cisownicy. 

Radny Leszek Szlauer zapytał, czy kary za brak kanalizacji musiałaby płacić gmina czy 

państwo do UE. Radny dodał, że rząd nasz lekką ręką podpisał porozumienia, które zrzucają 

obowiązki na gminę, my nie mamy na to pieniędzy i jest problem. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że to gmina będzie musiała płacić kary.  

 

Ad.8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zakomunikował, kiedy odbyły się posiedzenia 

Komisji w okresie pomiędzy sesjami. 

16.02 – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

21.02 – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

22.02 – Komisja Finansów i Inwestycji 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Karol Lipowczan poinformował, że Komisja obradowała 16 lutego br. Komisja 

przeanalizowała następujące zagadnienia: 

 Informacja n/t prowadzonych aktualnie inwestycji oraz plany na br. 

 Informacja n/t programów zewnętrznych mogących dofinansować planowane 

inwestycje. 

 Informacje n/t ustaleń w sprawie poprawy warunków bezpieczeństwa na strzelnicy 

prowadzonej przez koło łowieckie „HUBERTUS”. 

Prezes Koła Łowieckiego Tadeusz Bazan przedstawił Komisji jak zostały zrealizowane 

wnioski postawione na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego w dniu 20 sierpnia 

2010 r.  

Przewodniczący Komisji Karol Lipowczan poinformował, że tylko jeden wniosek został 

zrealizowany – wykonane zostały przechwytywacze górne. Nie został natomiast 

znowelizowany regulamin strzelnicy.  Prezes Koła Łowieckiego Tadeusz Bazan 

poinformował również, że planowana jest zmiana osi trapu. 

Komisja przyjęła informacje n/t ustaleń w sprawie poprawy warunków bezpieczeństwa na 

strzelnicy prowadzonej przez koło łowieckie „HUBERTUS” i postawiła następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje, aby Koło Łowieckie „Hubertus” przedstawiło Radzie Gminy 

Goleszów zaktualizowany regulamin Koła, oraz wywiesiło go na strzelnicy 

w widocznym miejscu. 

2. Komisja wnioskuje, aby Koło Łowieckie „Hubertus” przedstawiło Radzie Gminy 

Goleszów plan zawodów na rok 2011. 

Główny specjalista ds. inwestycji proekologicznych Lidia Poniatowska przedstawiła 

członkom Komisji informacje na temat prowadzonych inwestycji w 2011 roku: 

 Oczyszczalnia Goleszów, 

 Projekt kanalizacji w Goleszowie Dolnym, 

 Projekt kanalizacji Cisownica do Pasiek, 

 Projekt kanalizacji sanitarnej i deszczowej w Cisownicy za blokami, 

 Projekt wodociągu Cisownica koło Grycza, 

 Projekt wodociągu Goleszów przy ul. Żniwnej wraz z ul. Dworska w Bażanowicach, 

 Budowa przyłącza wodociągowego do budynku nr 24 przy ulicy Widokowej 

Puńcowie, 

 Projekt wodociągu przy ulicy Radoniowej w Goleszowie, 
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 Projekt wodociągu przy ulicy Bocznej w Puńcowie. 

Podinspektor ds. funduszy zewnętrznych Zbigniew Kohut przedstawił Komisji informacje 

n/t programów zewnętrznych mogących dofinansować planowane inwestycje. 

Komisja przyjęła informacje na temat prowadzonych inwestycji w roku 2011 oraz informacje 

n/t programów zewnętrznych mogących dofinansować planowane inwestycje. Ich realizacja 

zależna będzie od kształtowania się wskaźników umożliwiających zaciągnięcie kredytu przez 

Gminę.  

Komisja postawiła kolejne wnioski: 

 

3. Komisja wnioskuje, aby powiadamiać przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o jakimkolwiek odbiorze 

technicznym. 

4. Komisja wnioskuje, aby jeszcze raz złożyć wniosek do LGD o dofinansowanie na 

budowę chodnika na ul. Grabowej koło Przedszkola w Goleszowie.  

5. Komisja przyjęła analizę kosztów wykonania mostu oraz drogi w Cisownicy, 

przedstawioną przez Wójta Gminy Krzysztofa Glajcara. Po zapoznaniu się z kosztami  

Komisja wnioskuje, aby przystąpić do opracowania projektu mostu, ale o tonażu min. 

10 ton. 

 

Kolejno przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

Ludwika Czyż poinformowała, że Komisja obradowała 21 lutego br. Członkowie Komisji 

przed posiedzeniem udali się do wybranych placówek – SP w Goleszowie wraz z filiami 

w Kisielowie i Goleszowie Równi oraz SP w Cisownicy. W drugim półroczu Komisja uda się 

do pozostałych placówek. Komisja zapoznała się również z kalendarzem imprez sportowych 

i rekreacyjnych na bieżący rok.  

Komisja przyjęła informacje z placówek oświatowych o funkcjonowaniu szkół i przedszkoli 

w I półroczu 2010/2011. Członkowie Komisji zwrócili uwagę, aby  opracować jednolity 

układ informacji z wszystkich placówek. 

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekty uchwał w sprawie: 

 zmiany uchwały Nr XLVI/371/10 z dnia 27 października 2010 r., 

 nagród za osiągnięte wyniki sportowe. 

W sprawach bieżących Komisja wysłuchała wyjaśnień dyrektora Przedszkola w Goleszowie 

oraz przedstawicieli rodziców.  
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Komisja postawiła następujące wnioski:  

1. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o rozwiązanie zaistniałego problemu 

dotyczącego realizacji zajęć płatnych w przedszkolu w Goleszowie. 

2. Komisja wnioskuje, aby projekty uchwał konsultowane były z dyrektorami placówek 

oświatowych  przed ich podjęciem. 

3.  Komisja wnioskuje, aby przy planowaniu podziału dotacji na działalność Klubów 

Sportowych uwzględniać w sportach drużynowych znaczące osiągnięcia za rok 

poprzedni. 

4.  Komisja wnioskuje, aby zobowiązać animatora pracującego na kompleksie boisk 

„Orlik” do współpracy z nauczycielami wychowania fizycznego oraz z prowadzącymi 

Szkolne Kluby Sportowe. 

5. Po dokonaniu przeglądu filii Szkoły Podstawowej w Kisielowie Komisja widzi 

w konieczność remontu  sali pełniącej rolę sali gimnastycznej i  sanitariatów górnej 

kondygnacji z uwagi na intensywny nieprzyjemny zapach.  

  Rodzice dzieci uczęszczających do szkoły  deklarują w remoncie wkład w postaci 

 swojej robocizny.     

6. Komisja wnioskuje do Rady Gminy  o analizę kosztorysu powykonawczego remontu 

sanitariatów w filii Szkoły Podstawowej w Równi, w ramach uprawnień Komisji 

Rewizyjnej. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję.  

Radny Krzysztof Kohut zadał pytanie Pani dyrektor SP w Goleszowie, czy dużym 

problemem byłoby, aby podawać również dokładniejsze informacje o filii szkoły 

w Goleszowie Równi i Kisielowie.  

Przewodnicząca Komisji Ludwika Czyż dodała, że Komisja ustali wzór informacji 

z placówek oświatowych. 

Jako ostatni głos zabrał przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz 

Wisełka. Komisja obradowała w dniu 22 lutego. Pierwszy problem poruszony na Komisji to 

problem stanu finansów oraz zdolności finansowej na lata następne naszej Gminy. 

Przewodniczący poinformował, że Komisja zastanawiała się nad tym, czy można zrobić jakiś 

ruch, żeby obniżyć inwestycje w tym roku. Po długich dyskusjach okazało się, że bardzo 

ciężko. Wójt zaproponował nieznaczne przesunięcia w budżecie, ale w granicach kwot, które 

są zabezpieczone w budżecie. Problem polega na tym, że w niektórych z tych zadań 

inwestycyjnych również były ujęte środki zewnętrzne – te środki zewnętrzne stanowią dochody 

i skreślenie tego zadania z inwestycji powoduje obniżenie dochodów, a to powoduje dalsze 
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konsekwencje […] Komisja zwraca się również do Państwa, aby próbować poszukać 

oszczędności. Jesteśmy w takiej sytuacji, ze musimy bardzo ostrożnie wprowadzać 

jakiekolwiek nowe zadania inwestycyjne, żeby nie przekroczyć narzuconej ustawowo sytuacji. 

To może wiązać się z tym, że za trzy lata Gmina nie będzie mogła zaciągnąć żadnego kredytu.  

Komisja omówiła następujące zagadnienia: 

1. Przyjęcie informacji Wójta Gminy w sprawie złożonych wniosków na poprzedniej 

Komisji, celem wydania opinii dla Rady Gminy. 

2. Wydanie opinii w sprawie podziału środków finansowych na remonty bieżące 

i kapitalne dróg w 2011 r. 

3. Opiniowanie zmian w budżecie Gminy. 

Komisja po zapoznaniu się z informacjami przedstawionymi przez Wójta Gminy Krzysztofa 

Glajcara postawiła następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o przygotowanie następujących informacji:  

 jakie są stawki wynajmu poszczególnych lokali należących do Gminy, 

 wyjaśnić sprawę dalszego funkcjonowania poczty pod kątem wykorzystania 

tego obiektu w przyszłości, 

 rozważyć możliwość zagospodarowania budynku przy ul. Cieszyńskiej 18 pod 

kątem wykorzystania na mieszkania socjalne. 

2. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o przygotowanie na następne posiedzenie 

propozycji podziału środków na remonty kapitalne dróg w bieżącym roku na trzy 

sołectwa. 

3. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o przygotowanie opracowania inwentaryzacji 

dróg i rowów w poszczególnych sołectwach (informacja na drugie półrocze). 

4. Komisja wnioskuje o założenie książek sołectwa w Referacie Drogowym. 

5. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o opracowanie symulacji ilości nauczycieli do 

wzrostu nakładów na utrzymanie szkół podstawowych na terenie Gminy Goleszów. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję.  

Radny Leszek Szlauer poinformował, że budynek w którym znajduje się poczta, jest 

wynajmowany przez Pocztę Polską i Telekomunikację. Radny dodał, że poczta nie jest 

zainteresowana kupnem budynku.  

Kolejno sołtys Goleszowa Górnego Jan Poloczek poinformował, że w budynku przy 

ul. Cieszyńskiej 18 zezwolono aby na piętrze powstały mieszkania. Sołtys zaproponował, aby 

sprzedać budynek. 
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Radny Kazimierz Wisełka dodał, że do wszystkiego należy podchodzić spokojnie. Komisja 

Finansów i Inwestycji postawiła w tej sprawie wniosek do Wójta. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że do zadań własnych gminy należy 

utrzymywanie gospodarki komunalnej. Budynki komunalne wymagają remontów, czyli 

znacznych nakładów finansowych, które poprawia funkcjonalność i estetykę. Budynek 

znajdujący się przy ul. Cieszyńskiej 18 jest w bardzo dobrej kondycji technicznej 

w porównaniu z innymi. Aktualnie budynek jest dzierżawiony, na parterze znajduje się sklep.  

 

Ad.9. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do 

biura Rady nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar oznajmił, że do Wójta wpłynęły trzy interpelacje: dwie od 

radnego Kazimierza Wisełki i jedna od radnego Bogusława Koneckiego. Interpelacje te 

stanowią załączniki nr 12,13 i 14. 

 
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 15 minutową przerwę. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

10.1. ustalenia diet dla sołtysów 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że diety sołtysów mają charakter 

kadencyjny, stąd potrzeba uchwalenia wysokości diety na nowo. Od 1 stycznia 2010 r. dieta 

dla sołtysów wynosi 450 zł.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 5/2011 w sprawie ustalenia diet dla sołtysów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu.  
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10.2. zmiany przedstawiciela w Stowarzyszeniu Rozwoju i Współpracy Regionalnej 

„OLZA” w Cieszynie 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że w obu stowarzyszeniach do tej 

pory przedstawicielem był poprzedni Wójt Zbigniew Wacławik, stąd propozycja aby 

przedstawicielem w Stowarzyszeniu Samorządowym Ziemi Cieszyńskiej został obecny Wójt 

Krzysztof Glajcar, natomiast w Stowarzyszeniu Rozwoju i Współpracy Regionalnej „OLZA” 

zastępca Wójta Tomasz Jaszowski. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 6/2011 w sprawie zmiany przedstawiciela w Stowarzyszeniu Rozwoju 

i Współpracy Regionalnej „OLZA” w Cieszynie została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu.  

 

10.3. zmiany przedstawiciela w Stowarzyszeniu Samorządowym Ziemi Cieszyńskiej 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 7/2011 w sprawie zmiany przedstawiciela w Stowarzyszeniu Samorządowym 

Ziemi Cieszyńskiej została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu.  

 

10.4. przyznania nagrody p. Renacie Badura-Sikora za osiągnięcia w dziedzinie 

upowszechniania kultury 

Główny specjalista ds. kontroli wewnętrznej Grażyna Porębska- Jochacy poinformowała, 

że co roku Rada Gminy uchwala dwie nagrody w dziedzinie kultury i sztuki za osiągnięcia 

w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. W tym roku Wójt 

wnioskuje do Rady Gminy o przyznanie nagród mieszkankom naszej gminy – Pani Renacie 

Badura- Sikora oraz Pani Ewie Wigezzi- Skałka. Szczegółowe informacje radni otrzymali 

w materiałach wraz z projektami uchwał. 
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Radny Leszek Szlauer zapytał, czy kwotę 500 zł narzuca regulamin. 

Główny specjalista ds. kontroli wewnętrznej Grażyna Porębska- Jochacy poinformowała, 

że kwota ta została przyjęta uchwałą w roku 2008.  

Radny Leszek Szlauer dodał, że taka kwota przyznawana jest za 4-6 miejsca w zajęciach 

sportowych ocenianych na szczeblu śląskim. Radny dodał, że na przyszłość należy 

zweryfikować kwoty nagrody przyznawane w dziedzinie kultury i sztuki. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 8/2011 w sprawie przyznania nagrody p. Renacie Badura-Sikora za osiągnięcia 

w dziedzinie upowszechniania kultury została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu.  

 

10.5. przyznania nagrody p. Ewie Wigezzi-Skałka za osiągnięcia w dziedzinie 

upowszechniania kultury 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 9/2011 w sprawie przyznania nagrody p. Ewie Wigezzi-Skałka za osiągnięcia 

w dziedzinie upowszechniania kultury została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu.  

 

10.6. nagród za osiągnięte wyniki sportowe 

Główny specjalista ds. kontroli wewnętrznej Grażyna Porębska- Jochacy poinformowała, 

że Rada Gminy Goleszów corocznie przyznawała nagrody za wysokie wyniki sportowe 

osiągnięte we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym zawodnikom z gminy 

Goleszów lub reprezentującym kluby sportowe z terenu gminy Goleszów. Warunki i tryb 

przyznawania tych nagród określała uchwała nr XVII/118/08 z dnia 27 lutego 2008 roku 

podjęta w oparciu o art. 37 ust. 4 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o sporcie kwalifikowanym. 
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W  związku ze zmianą przepisów ustawowych, przygotowany został projekt nowej uchwały 

w oparciu o art. 31 ust. 1 i 3 ustawy z dnia 25 czerwca 2010 r. o sporcie.  

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 10/2011 w sprawie nagród za osiągnięte wyniki sportowe została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu.  

 

10.7. zmiany uchwały Nr XLVI/371/10 z dnia 27 października 2010 r. 

Kierownik GOPS Krystyna Klimus poinformowała, że zgodnie z ustawą o wychowaniu 

w trzeźwości co roku Rada Gminy uchwala Gminny Program Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. Zmiana uchwały podyktowana została koniecznością wprowadzenia do 

budżetu środków finansowych niewykorzystanych w roku 2010 r. oraz środków  

zgromadzonych na rachunku gminy pochodzących z opłat za jednorazowe i stałe zezwolenia 

na sprzedaż alkoholu w 2010 r. - kwota ogółem 22 719,26 zł. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 11/2011 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/371/10 z dnia 27 października 

2010 r. została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu.  

 

10.8. zmian budżetu gminy na 2011 rok 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 25 do nin. protokołu. 
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Skarbnik Gminy Beata Kubaczka poinformowała, że nastąpiły przeniesienia w wydatkach 

budżetowych pomiędzy poszczególnymi paragrafami i rozdziałami.  

 z inwestycji budowa kanalizacji wraz z oczyszczalnią ścieków w Goleszowie 

zmniejsza się 18 000 zł i przenosi się na inwestycję budowy przyłącza 

wodociągowego w Puńcowie przy ul. Widokowej 24 – 15 500 zł, natomiast 2 500 zł 

przenosi się na projekt wodociągu w rejonie ul. Radonowej w Goleszowie; 

 z remontów kapitalnych dróg przenosi się 62 000 zł i zwiększa kwotę na inwestycję 

przebudowy drogi gminnej ul. Długa w Puńcowie.  

 z inwestycji adaptacja budynku w Lesznej Górnej przy ul. Granicznej 3 na 

mieszkania komunalne przenosi się 40 000 zł na modernizację budynku Urzędu 

Gminy; 

 zwiększone zostają środki związane z realizacją Gminnego Programu Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych o kwotę 22 719, 26 zł; 

W wyniku przeniesień, które zostały dokonane wydatki majątkowe nie uległy zmianie. 

Ostatecznie wydatki po zmianach kształtują się w wysokości 30 117 272,26 zł.  

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar uzupełnił informacje dotyczące przeniesień w wydatkach 

budżetowych. Został ogłoszony przetarg na wykonanie drugiego etapu – kanalizacja 

deszczowa na drodze ul. Długa w Puńcowie. Pierwszy etap został wykonany w 2009 r. – 

wykonanie kanalizacji od rzeki do przystanku Puńców Dawid. Przetarg został rozstrzygnięty, 

niestety najtańsza oferta opiewa na kwotę 261 182,51 zł. Dlatego przeniesiona została 

brakująca suma aby móc zrealizować to zadanie i zamknąć ten etap. 

Sołtys Dzięgielowa Werner Zając zapytał, czy został już zakupiony pług do odśnieżania. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że pług nie został jeszcze zakupiony.  

Sołtys Dzięgielowa Werner Zając dodał, że zima się kończy i lepiej kupić kosiarkę. Sołtys 

zapytał również o kwotę przeznaczoną na remont budynku Urzędu Gminy oraz o  realizację 

drugiego etapu zagospodarowania terenu pomiędzy SP Goleszów a Urzędem Gminy: 

dlaczego taka szokująca kwota 200 000 zł będzie przeznaczona na inwestycję. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że weszła w życie nowa instrukcja 

kancelaryjna, która narzuca pewne wymogi dotyczące archiwizacji dokumentów. W naszym 

urzędzie znajduje się archiwum ,ale pęka już w szwach. Dlatego jest potrzeba przystosowania 

pomieszczeń w piwnicy na archiwum. W tym roku nie zostaną wykonane wszystkie prace 

remontowe. W kolejnych latach planowany jest  remont dachu i renowacja elewacji. Jeśli 

chodzi o drugi etap zagospodarowania terenu pomiędzy SP Goleszów a Urzędem Gminy, 
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został już rozstrzygnięty konkurs na realizację tego zadania. W etap drugi wliczone były 

również wiaty przystankowe. To zadanie zostało jednak odrzucone z projektu – dlatego kwota 

tego zadania zmniejszy się do ok. 145 000 zł (8 lamp, podłączenie instalacji wodnej, 

urządzenie sterujące fontannę).  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 12/2011 w sprawie zmian budżetu gminy na 2011 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 26 do nin. protokołu. 

 

10.9. zmiany uchwały Rady Gminy Nr III/15/2010 z dnia 29 grudnia 2010 roku 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 27 do nin. protokołu. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka poinformowała, że zmiany w projekcie uchwały są 

konsekwencją zmian w uchwale budżetowej. Zmieniła się pierwsza część tabelaryczna 

dotycząca  wieloletniej prognozy finansowej oraz druga część: wykaz przedsięwzięć 

prognozy. Zmiany te spowodowane są zwiększeniem środków związanych z realizacją 

Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Skarbnik Gminy dodała, że od tego roku przy wszelkich zmianach w budżecie, brane pod 

uwagę muszą być zarówno wskaźniki zadłużenia do dochodu, wskaźniki rozchodu do 

dochodu, jak również wskaźniki, które mówią o ratach plus odsetki do dochodów. 

Niespełnienie tego wskaźnika blokuje nam drogę do zaciągnięcia kredytu w tym roku 

i w trzech następnych latach. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 12/2011 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Nr III/15/2010 z dnia 29 

grudnia 2010 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 28 do nin. protokołu. 
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Ad.11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zapytał radnych, czy odpowiedzi na interpelacje, 

którą otrzymali są zadowalające. 

Zastępca przewodniczącego Rady Krzysztof Kohut oznajmił, że złożył interpelację 

dotyczącą chodnika koło drogi Kozakowickiej. Radny otrzymał odpowiedź od Starosty 

Cieszyńskiego, którą odczytał na sesji. Radny dodał, że złożył wniosek na Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, aby powiadamiać przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa o jakimkolwiek odbiorze technicznym.  

Radny Krzysztof Kohut odczytał również fragmenty odpowiedzi na interpelację w sprawie 

budowy chodnika przy ul. Przemysłowej – jeśli chodzi o budowę dodatkowych chodników 

przy drogach powiatowych z przykrością informujemy, że znacząca część potrzeb i zadań 

inwestycyjno- remontowych na drogach powiatowych, jak również ograniczenia ilości 

środków finansowych jakie mogą zostać przeznaczone na ich realizację uniemożliwiają 

realizację tego typu zadań. Biorąc pod uwagę fakt, że chodniki służą przede wszystkim 

lokalnej społeczności.  

Radny Karol Sojka poinformował, że otrzymał dwie odpowiedzi na swoją interpelację 

w sprawie budowy chodnika w Bażanowicach przy drodze powiatowej. Pierwsza odpowiedź 

była niewystarczająca. Radny dodał, że otrzymał drugą odpowiedź, która również nie do 

końca była zadowalająca. Radny zapytał, kiedy i w jakiej formie zostało złożone pismo do 

Starostwa Powiatowego w tej sprawie.  

 

Ad.12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

 rozpoczęły się zebrania wiejskie; odbyły się już w Bażanowicach i w Goleszowie 

Górnym; w tym roku są to zebrania sprawozdawczo wyborcze. Nastąpiła zmiana na 

stanowisku sołtysa Bażanowic- został nim Pan Jan Polok. W Goleszowie Górnym 

wybrany został dotychczasowy sołtys Pan Jan Poloczek. Jutro odbędzie się zebranie 

wiejskie w Goleszowie Dolnym; 

 odbywają się walne zebrania Ochotniczych Straży Pożarnych; 

 12 lutego br. odbyły się uroczystości upamiętnienia 69 rocznicy pierwszego zrzutu 

Cichociemnych w Dębowcu. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski przekazał zebranym następujące informacje: 



Protokół  nr V/11 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 23 lutego 2011 r.                                                        strona 18 

 3 lutego br. obradowała Rada Lokalnej Grupy Działania „Cieszyńska Kraina”, radni 

otrzymali biuletyn informacyjny Stowarzyszenia LGD; 

 6 lutego w Domu Ludowym w Goleszowie Równi odbył się Karnawałowy Turniej 

Szachowy; zorganizowanej w ramach projektu "Sport i turystyka bez granic", 

dofinansowanego ze środków Unii Europejskiej, wzięło udział 38 zawodników 

z Polski i Republiki Czeskiej. Turniej wygrał Pan Kamil Kubica z Bielska- Białej, II 

miejsce zdobył Pan Michał Cieślar z Cieszyna, III miejsce Pan Andrzej Misiuga 

z Ustronia; 

 15 lutego w Dzięgielowie otwarto wypożyczalnię sprzętu rehabilitacyjnego – 

przedsięwzięcie zorganizowane zostało przez Centrum Misji i Ewangelizacji 

z Dzięgielowa, Zakon Joannitów w Polsce oraz Diakonię Śląską Kościoła 

Ewangelicko- Augsburskiego; 

  18 lutego odbyła się konferencja inaugurująca projekt „Cieszyńskie Centrum 

Społeczeństwa Obywatelskiego”- centrum to ma służyć doradztwu dla organizacji 

pozarządowych; 

 trwają rozgrywki ligi piłki nożnej i siatkowej. 

 

Kolejno przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przekazał zebranym następujące 

informacje: 

 kolejna sesja odbędzie się 30 marca 2011 r. (środa), 

 do biura Rady wpłynęło pismo ze Szkoły Podstawowej w Bażanowicach, przekazane 

zostanie ono do rozpatrzenia do Komisji Finansów i Inwestycji, 

 do biura Rady wpłynęła petycja mieszkańców Puńcowa, która skierowana została do  

Starosty Cieszyńskiego, petycja ta stanowi załącznik nr 29 do nin. protokołu. 

 

Ad.13. Wolne wnioski. 

Radny Kazimierz Wisełka przekazał następujące informacje: 

 Szkoła Podstawowa w Goleszowie organizowała będzie w przyszłym roku 100- lecie 

szkoły, radny dodał, że my pamiętamy o tej szkole […] Ja myślę, że wnioski, które 

zostały zgłoszone zostaną pozytywnie uwzględnione przez Wójta. 

 radny zachęca, aby wnioski inwestycyjne składane były w odpowiednich terminach, 

wtedy będą mogły być uwzględnione w budżecie, 
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 radny podziękował ze współpracę z sołtysem Godziszowa – Panią Krystyną Bujok 

i zachęcił do dalszej współpracy. 

Radny Paweł Górniak zapytał, jak wygląda sytuacja z pokryciem dachowym na Gimnazjum 

w Goleszowie. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że doszły go słuchy, że to pokrycie dachowe 

jest w nienajlepszym stanie. Wójt dodał, że spotka się z dyrektorem Januszem Machalicą 

w najbliższy piątek. Na spotkaniu poruszy także ten temat i przekaże odpowiedź na 

najbliższym posiedzeniu Komisji. 

Radny Leszek Szlauer złożył wniosek techniczny – radni otrzymują w materiałach projekt 

zmian budżetowych, który rzadko pokrywa się z wersją ostateczną. Radny zasugerował, aby 

dla oszczędności papieru przesyłać te informacje pocztą elektroniczną. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poruszył ponownie sprawę związaną z godzinami 

posiedzeń komisji oraz sesji. Po tych informacjach wywiązała się burzliwa dyskusja. 

Nie zostały jednak podjęte żadne wnioski w tej sprawie, temat ten ma zostać jeszcze 

przedyskutowany na posiedzeniach Komisji. 

Sołtys Goleszowa Górnego Jan Poloczek zasugerował, aby zostawić na razie fontannę 

w aktualnym stanie, a pieniądze na drugi etap tej inwestycji przeznaczyć na inne cele, oraz 

przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec odpowiedział, że ta inwestycja dofinansowana jest 

ze środków unijnych. Projekt został już złożony i musimy poczekać na decyzję. 

Sołtys Goleszowa Górnego Jan Poloczek oznajmił również, aby nie zabierać pieniędzy 

przeznaczonych na remonty dróg na inne cele. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec odpowiedział, że te pieniądze nie są zabierane, one 

są tylko przesunięte. 

Radny Karol Lipowczan zapytał radnych powiatowych, czy przekazali do Starostwa 

Powiatowego wniosek, który postawiony został na poprzedniej sesji – zwrócić wykonawcom 

remontu drogi Kozakowickiej uwagę, aby poprawić zjazd w kierunku ul. Dominikańskiej 

z drogi dwupasmowej i wyjazd. Radny zapytał  jaki jest przepływ informacji w tej sprawie. 

Radny Powiatowy Jarosław Bodak zawnioskował o: 

 zmianę statutu sołectw naszej Gminy, gdyż nie przewiduje on prawa głosu dla 

właścicieli nieruchomości w danej gminie; 

 zapraszanie radnych przez sołtysów na zebrania wiejskie; 
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 umieszczenie na stronie internetowej Urzędu Gminy Goleszów informacji, gdzie 

mieszkańcy mogą uzyskać pomoc lekarską po godzinie 18.00.  

Radny odpowiedział również na pytanie radnego Karola Lipowczana. Radny Jarosław Bodak 

poinformował, że rozmawiał ze Starostą w tej sprawie. Okazało się że podjazdu nie da się 

zniwelować, gdyż parę metrów drogi przed skrzyżowaniem należy do dróg wojewódzkich, 

a inwestycja była prowadzona na drodze powiatowej.  

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że gospodarzem zebrania 

wiejskiego jest sołtys i on zaprasza gości. Sekretarz ustosunkowała się również do pytania 

radnego, dlaczego odbiera się właścicielom nieruchomości prawo wybierania sołtysa. 

Uchwalając statut sołectw kilka lat temu, w rozdziale ordynacja wyborcza padło pytanie: czy 

ktoś kto posiada nieruchomość w gminie, a nie mieszka na terenie gminy i nie żyje 

problemami tej społeczności, czy ma prawo do wyboru sołtysa. Przyjęto wtedy zasadę jak we 

wszystkich ordynacjach wyborczych, prawo głosu mają ci mieszkańcy, którzy znajdują się 

w spisie wyborców. 

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn- Skutek zapytała, dlaczego w naszym ośrodku 

zdrowia  z przeciętnym katarem lub po receptę, trzeba się meldować i czekać cztery dni na 

przyjęcie.  

 

Ad.14. Informacje i komunikaty. 

Radny Kazimierz Wisełka poinformował, że pojawia się coraz więcej problemów 

z wałęsającymi się psami. Sołtysi, którzy często muszą wchodzić na posesje, spotykają się 

z tym, że psy biegają samopas. Radny zasugerował, aby umieścić w prasie lokalnej 

informację w tej sprawie. 

Radna Ludwika Czyż poinformowała, że korzystając z obecności dyrektorów placówek 

oświatowych na sesji, oznajmiła, że na posiedzeniu Komisji Edukacji w dniu 28 marca br. 

poruszony zostanie temat przeciwdziałania narkomanii, profilaktyki problemów 

alkoholowych, przemocy i agresji. Radna poprosiła dyrektorów o merytoryczne 

przygotowanie się do tego spotkania i o delegowanie na nie  pedagogów szkolnych. 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Henryk Odias 

poinformował, że służba zdrowia podlega Staroście. Kierownik dodał, że nie mógł być na 

styczniowej sesji, dlatego dzisiaj pragnie podziękować radnym, sołtysom, kierownikom 

i pracownikom Urzędu Gminy, dyrektorom placówek oświatowych za współpracę.   

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Goleszowie Barbara Romaniuk poinformowała, że 

w maju 2012 r. odbędzie się  100-lecie powstania budynku Szkoły Podstawowej 



Protokół  nr V/11 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 23 lutego 2011 r.                                                        strona 21 

w Goleszowie. Na dzień dzisiejszy szkoła jest na etapie przygotowywania monografii szkoły. 

Powołany zostanie komitet organizacyjny.  

Radny Karol Lipowczan zawnioskował, aby wnioski kierowane na sesji do sołtysów 

i radnych powiatowych były kierowane do nich pisemnie przez Radę.  

Radny Krzysztof Kohut zapytał, czy zostanie przyjęty nowy pracownik na miejsce Zastępcy 

Wójta Tomasza Jaszowskiego, a jeśli będzie przyjęty, to czy jest to konieczne. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że z chwilą kiedy Pan Tomasz Jaszowski 

został powołany na stanowisko Zastępcy Wójta, zwolniło się stanowisko zajmowane do tej 

pory przez Pana Tomasza Jaszowskiego. Na to stanowisko zostanie powołana osoba, która 

będzie redagowała gazetę oraz zajmie się organizacjami pozarządowymi. Konkurs został już 

rozstrzygnięty, jutro zostaną ogłoszone wyniki do publicznej wiadomości. 

 

Ad.15. Zakończenie V sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec 

o godz. 1830 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam V sesję Rady Gminy Goleszów”. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Magdalena Sikora- Poloczek 

 

 
 
 
 


